



The 21st UNIMA Congress & International Puppet Festival

Address: F6, Qintai Plaza, No.29 Tongshimen Road, Chengdu, China Postcode: 610011

Tel: 86-28-86689321 Fax: 86-28-86681122

E-mail: unimachina@126.com

Invitation Letter

Kamensk-Uralsky, Sverdlovsk area
623414, Russia

2011/10/24

Dear Elena Shadrina and your troupe,

We sincerely invite you and your troupe (all together ten people) to participate the 21st UNIMA Congress & World Puppetry Festival which will be held in Chengdu, China from May 27th to June 3rd, 2012, giving performance HOME and attending the Carnival. According to the convention, you are requested to arrive at Chengdu on May 25th and will rehearse the opening ceremony on May 26th. So your stay in Chengdu will be **May 25th to June 4th, 2012**.

International air tickets costs, other travelling expenses and shipping costs of performance facilities should be borne by your side. The Organizing Committee will bear the costs of your troupe (all together ten people) for meals, accommodations, and transportation within Chengdu (including airport pickups), and tickets for the festival, museums, and the Panda Base. You will give 3 shows and be requested to join the puppetry carnival.

Outstanding performances will be granted awards by the Organizing Committee of the 21st UNIMA Congress & World Puppetry Festival.

We deeply believe that this Congress and Festival will enhance our understanding, friendship and cooperation, and make puppetry more influential globally.

The hospitable people in Chengdu sincerely welcome you and look forward to share your success and joy.

Please post photos of yours to us for the entrance pass.

Please inform any of special dietary and other requirements of yours which will help us to arrange the food matching your tastes.

The following persons are covered in this invitation letter:

Takfir Ibatulin Passport Number: 2000000000

Elena Shadrina Passport Number: 2000000000

Aleksey Kostylev Passport Number: 2000000000

Vyacheslav Shadrin Passport Number: 2000000000

Roman Shonookhov Passport Number: 2000000000

Rinat Khaziev Passport Number: 2000000000

Oleg Ulyanov Passport Number: 2000000000

Maksim Ibatulin Passport Number: 2000000000

Vladimir Ulyanov Passport Number: 2000000000

Dmitrii Ibatulin Passport Number: 2000000000

Organizing Committee
21st UNIMA Congress & World Puppetry Festival (Chengdu)





第 21 届国际木偶大会暨国际木偶艺术节

地址：中国成都市通惠门路 23 号（蜀都大厦）邮政编码：610015
电话：+86 028 86677821 传真：+86 028 86670122
电子邮箱：mnpfestival@126.com

邀请函

Kamensk-Uralsky, Sverdlovsk area

623414 Russia

2011/10/24

尊敬的 Elena Shadrina 和您的剧团：

我们真诚地邀请您和您的剧团一行十人，参加 2012 年 5 月 27 日至 6 月 3 日在中国成都举办的第二十一届国际木偶大会暨国际木偶艺术节，并在艺术节上表演“HOME”和参加嘉年华活动。根据大会安排，你们需要在 5 月 25 日之前到达成都，5 月 26 日全天参加艺术节开幕式排练。因此你们在成都的时间是 2012 年 5 月 25 日至 6 月 4 日。

你们需要自行支付往返中国成都的国际旅费、道具运输费。组委会将承担你们（共十名成员）艺术节期间在成都的住宿、就餐、市内交通（机场接送）。你们将会在木偶节上表演 3 场节目，并参加木偶嘉年华活动。

本届艺术节将设立剧目综合奖和单项奖。由第二十一届国际木偶大会暨国际木偶艺术节组委会具名颁发奖状。

热情好客的成都人民真诚地欢迎您的光临，期盼着与您分享成就和欢乐。



第 21 届国际木联大会暨国际木偶艺术节

地址：中国成都锦江区东门路二号（聚合木展馆） 邮政编码：610018
电话：+86 28 86679621 传真：+86 28 86639581
电子邮箱：mupin@1126.com

请每位演员尽快寄给我们一张您的近期照片，以便制作艺术节通行证。
敬请告知您对饮食方面有何特殊要求及其它事项，这将有利于我们为
您安排符合您口味的食品。

邀请函中所包含的受邀人员有：

- Takhir Ibatulin 护照信息: [REDACTED]
- Elena Shadrina 护照信息: [REDACTED]
- Aleksey Kostylev 护照信息: [REDACTED]
- Vyacheslav Shadrin 护照信息: [REDACTED]
- Roman Shonookhov 护照信息: [REDACTED]
- Rinat Khaziev 护照信息: [REDACTED]
- Oleg Ulyanov 护照信息: [REDACTED]
- Maksim Ibatulin 护照信息: [REDACTED]
- Vladimir Ulyanov 护照信息: [REDACTED]
- Dmitrii Teiulin 护照信息: [REDACTED]

第 21 届国际木联大会暨国际木偶艺术节

组委会

